
Dagsorden til bestyrelsesmødet i afdeling 8 

Sted: Afdelingslokalet Elsdyrvej 12 

Dato: tirsdag d. 12. november klokken 08.00 

Brød: Tonny 

Afbud: Jens Peter Ibsen efter pkt. 1 -  Leif Birkelund efter pkt.2 

Punkt 1 

Orientering ved Pia: Fra P-pladser til ældreboliger og fællesvaskeri 

Afd. 8 oplæg se vedhæftet fil. 

Afdelingen fik en fyldestgørende redegørelse om de muligheder der foreligger og Østerbo`s vilje til at 

være os behjælpelig, men  gjorde os samtidig opmærksom på, at det efter al sandsynlighed var et meget 

langsigtet projekt, indhentede erfaringer viser at det  kan vare op til otte år, inden godkendelser, 

økonomi  mm. foreligger. 

Alternativet at oprette et Oldekolle med adgangsbetingelser i nuværende byggeri, må betragtes som 

urealistisk, pga. lovgivningen. 

Punkt 2  

Opfølgning og nyt fra Robin. 

Tilbagemelding fra arkitekten 

Vi afventer nærmere, da man ønsker yderligere oplysninger.  

Tilbagemelding Vejle kommune juletræet. 

Træet er besigtiget af kommunen, men ikke vendt tilbage. 

Kælderudluftning forsøget 

Håndværkeren har meldt ud, at opgaven  snarest vil blive udført.  

De ilde lugte fra Elsdyrvej 12-14 

Problemet ikke afklaret.  

Tilbagemelding fra HTH åbent hus arrangement? 

Der var mødt 8-10 personer, der  sikkert har en lyst til at bruge råderetten som en 

mulighed. 

Nyt om sammenlægningen 



Det blev besluttet omgående at indkalde til ekstra ordinært afdelingsmøde 

Onsdag den 27. november klokken 19.00 for at vælge en ny bestyrelse 

Indkaldelsen er udsendt. 

 En beboer forespørgsel vedrørende TV modtagelse fra andre udbydere. 

I øjeblikket er det for beboerne frit selv at finde og vælge  løsninger.   

 

 

Punkt 3 

Nyt fra Henrik/Kurt 

”Lys i Nørreboparken” hvor/hvor meget 

Aktiviteten er igangsat, der kommer i år også lys i flagstangen på Jægervænget, det er 

tanken at udbygge ”Lys i den mørke tid” efterhånden der indløber nye ideer. 

Flagdage i afdeling 8 – Tommy er flagkomité  

Officielle flagdage er bekendtgjort ved opslag. 

Findes der ophængs skinner i afd. 10? 

Ja, det er der, ingen problemer med fremtidige opslag 

Afdelingens grønne områder 

Flere beboerforslag om fjernelse af træer afklares til afdelingens kontrolsyn til marts. 

Der efterlyses  grønt til kummerne her i vinter månederne, så hvis der er grønt, der skal 

fjernes, så lad os gøre det nu, Kurt og Tonny vurderer.  

  

Punkt 4 

Nye og ændringer af mødedatoer: 

Ny mødedato for budget drøftelse inden fremlæggelsen af  Robin 

Besluttes når den nye bestyrelse er valgt 



Ny mødedato: Møde afslutning gl. bestyrelser i afd. 8 og 10 aftalt til fredag d. 22 november 

klokken 18 kan det ændres? Hvem er tovholder? Fremlæggelse af fortiden, drøftelse af 

fremtiden? 

Udgår 

Ny mødedato for ”Før Jul hygge i afd. 8” aftalt til fredag d. 29 november flyttes til lørdag d. 

30 november klokken? Program? Tovholder Tonny kan uddelegere til øvrige bestyrelse. 

Ændres til fredag d.6. december klokken 19.00, medbring gerne en lille ting til max 25 kr. 

Tonny er tovholder, vender tilbage med yderligere indhold. Herom i Nørrebo Nyt. 

Punkt 5 

Nørrebo Nyt forslag til indhold i december? Fremover også omdeling i gl. afd. 10 

Forslag om at de ældre fremover skal modtage Nørrebo Nyt individuel vedtaget, 

Vibeke står for omdelingen 

Punkt 6         

Eventuelt 

 

Næste møde: Hos Robin tirsdag d. 10. december klokken 10.00 

 

 


